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Zadeva:  POROČILO O POSLOVANJU OŠ LOKA ČRNOMELJ ZA LETO 2018 
    
V skladu s sprejetim programom dela Občinskega sveta občine Črnomelj v letu 2019 in določili 
ustanovitvenih aktov nekaterih javnih zavodov je predvidena obravnava poročil o poslovanju javnih 
zavodov na območju Občine Črnomelj za leto 2018, katerih ustanoviteljica oz. soustanoviteljica je 
Občina Črnomelj.  

 
V nadaljevanju prilagamo skrajšano verzijo letnega poročila Osnovne šole Loka Črnomelj, ki vsebuje 
najpomembnejše vsebinske in finančne podatke, ki bodo občinski svet seznanile z uspešnostjo 
poslovanja navedenega javnega zavoda v preteklem letu. V kolikor bodo člani Odbora za družbene 
dejavnosti in svetniki Občinskega sveta občine Črnomelj želeli na vpogled podrobnejšo predstavitev 
poslovanja javnega zavoda, je celotno letno poročilo skupaj z bilancami poslovanja na voljo pri 
pripravljavcu gradiva. 
 
Predlog sklepa: 
Letno poročilo Osnovne šole Loka Črnomelj za leto 2018 se sprejme kot informacija. 

 
 
Številka: 410-58/2019 
 
Pripravil:  
Jože Migalič, l.r. 
        Predlagatelj: 
        Andrej Kavšek, l.r. 

 
MNENJE ODBORA ZA DRUŽBENE DEJAVNOSTI: 
Odbor za družbene dejavnosti je na svoji 4. redni seji dne, 21.5.2019, obravnaval gradivo »Poročilo o 
poslovanju OŠ Loka Črnomelj za leto 2018«. Odbor Občinskemu svetu Občine Črnomelj predlaga, da 
gradivo obravnava in sprejme sledeči sklep: 
 
Letno poročilo Osnovne šole Loka Črnomelj za leto 2018 se sprejme kot informacija. 
 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga tudi naslednje: 
1. Osnovna šola naj pripravi razvojno naravnan program za preprečevanje nasilja in zadevni 

program pošlje v obravnavo na svet zavoda in svet staršev. 
2. S strani ravnateljice OŠ Loka smo bili člani odbora na zadevni seji obveščeni, da je ravnateljica na 

inšpektorat podala prijavo glede nepravilnosti pri vodenju seje sveta zavoda in da so zapisnik po 
inšpekcijskem nadzoru na šolo prejeli dne 25.2.2019. Povedala je tudi, da do današnjega dne 
predsednica sveta zavoda še ni sklicala sveta zavoda, na katerega bi bil uvrščen tudi prejeti 
zapisnik. Odbor za družbene dejavnosti na osnovi prej navedenega apelira na predsednico sveta 
zavoda, da čim prej skliče svet zavoda in obravnava zadevni zapisnik. 

 
 
Predsednica Odbora za družbene 
dejavnosti: 
Vesna Fabjan, l. r 






































































